



1. Opening en welkom door de voorzitter

Opening door de voorzitter om: 15:05uur

Welkom:

- **Ereleden: Wim Jacobs en Jan Smeele (beide niet aanwezig)**
- **Leden van verdienste**
- **Leden en donateurs**

Afwezig met bericht: Nico van Bellen, Hans Wisse en Marianne Prommel, Dick Waterreus, Arjan Vermaire, Ria van den Ende, Ruud Ruiterman, Bjarne Zozmann, Ellen Brouwer-Moret, Henk Atteveld, Karel Wagner, Yoeri Meulemans, Len Bijkerk, Wilmar Groenendijk, Jan de Kreek, Joep Slooten, Floor van Santen, Jasper Blom, Lex Welter, Nathalie Tuinenberg, Marjon Olijdam, Barbera en Mart van der Wolf.

Overleden: Levien de Blaay (volgt 1 min stilte)

2. Notulen van de Algemene Leden Vergadering van 22 oktober 2023.

Geen commentaar en hierbij goedgekeurd door de vergadering.

3. Ingekomen stukken:

- Kandidaatstelling voorzitter Arno Sap: Dit wordt verder behandeld in de na-jaars ALV,
- Adviesrapport van Leden voor Leden commissie: Wordt behandeld onder punt 6 van de agenda.
- Brief: Gemeente Rotterdam, inzake parkeerbeleid/maatwerkoplossing, wordt later behandeld

4. Mededeling van de voorzitter:

- De voorzitter bedankt de Commissie Leden voor Leden voor hun werk en inzet.
- De voorzitter bedankt ook de botencommissie voor de voorbereiding m.b.t. vlet en rhibs voorstellen.
- Afgelopen week is het Convenant getekend inzake het beheer van de Kralingse Plas tussen Gemeente Rotterdam (eigenaar van de plas) het KPO (belangenbehartiger van de plas) en het Watersport Verbond. Verdere uitleg in punt 11.2 van de agenda.
- Gouwe Ouwe: Op dit moment zijn er 23 inschrijvingen voor het evenement, dat loopt gelijk aan de inschrijvingen van 2023. Oproep aan alle potentiële vrijwilligers om te komen naar de Brunch op 21 april a.s. Ook hangt er een lijst met taken op het prikbord; vul deze vast in. De vrijwilligers die water taken doen onder leiding van Tim zijn natuurlijk ook welkom op de Brunch.

5. Financieel verslag 2023:

- De penningmeester geeft aan dat de highlight voor 2023 de inflatie is (bijvoorbeeld in huur, schoonmaak, afval), maar dat we ook hebben bespaard op verzekeringen en het Heineken contract. Er is in 2023 flink geïnvesteerd in zonnepanelen. Bijzonderheid is de enorme schenking van de familie Schriel van 80.000 EUR. De inkomsten van contributies en liggelden nemen langzaam af. Dit komt met name door vermindering in aantal walplaatsen.



- Voor het jaar 2024 zijn de verwachtingen in lijn met vorig jaar (zie ook begroting 2024 van ALV in oktober 2023). Kosten voor de kraan zijn een onzekerheid.
- Diana de Winter: Vraagt zich af of the schenking aan voorwaarden is verbonden. maar de schenking is zonder voorwaarden geschonken en dus toegevoegd aan algemene reserve.
- Ook vraagt Diana zich af wat de status is van de keuring van de zonnepanelen. De 'scope 10' keuring is gebeurd; er zijn nog een aantal voorwaarden om aan te voldoen, voordat we de goedkeuring krijgen. Dit heeft met name met betrekking op het elektriciteitsverbruik bij de WSVR in het algemeen en niet panelen zelf.
- Paul Oonk vraagt zich af: M.b.t het betalen van contributies of het mogelijk is om de factuur te koppelen aan een betaalverzoek. De penningmeester geeft aan dat dit lastig is met het boekhoudpakket. Automatische incasso kan wel, maar wordt niet gezien als een goed idee.
- Rene Verkerk: Vraagt zich af wat de investeringsplannen zijn in het gebouw vanuit MOB. Op dit moment zijn dat de keuken, de vlet en evt. voorstellen vanuit de LvL commissie. De vraag is om toiletten en douches te optimaliseren/actualiseren. De ALV is het er mee eens dat hier behoefte aan is. Dit wordt een agenda punt op de volgende ALV.
- Ook vraagt Rene zich af of we elektriciteit over houden. Dit is nog niet helemaal duidelijk en weten we pas later dit jaar. Hij vraagt zich af of bijvoorbeeld in de nieuwe keuken gas nodig is of alleen elektriciteit. De ALV vindt het nuttig hier verder over na te denken bijvoorbeeld in de duurzaamheidswerkgroep die vorig jaar in het leven is geroepen. De deelnemers: Andre van Krevelen, Rene Verkerk. Het bestuur zal checken of voorgaande werkgroep hieraan ook weer wil deelnemen (Talea Bohlander, Marjon Olijdam).
- Financieel verslag goedgekeurd door ALV en afgerond.
- De kascommissie verleent schriftelijk decharge.
- Dank aan de penningmeester.

6. Verslag Leden-voor-Leden commissie:

- De Leden voor Leden commissie bestaat uit Dick Kars, Igor Verton, Diana de Winter, Linda van der Windt en Malou Wagner namens het bestuur. Er volgt een presentatie van de commissie op basis van het adviesrapport.
- Bas Bongers (penningmeester): Vraagt zich af wat de rol van de leden is in de opvolging van de enquête. Het is makkelijk om voor alles naar het bestuur te wijzen. Igor Verton geeft aan dat het bestuur eerst het verslag moet evalueren en ook zelf een plan moet maken voor de strategie. Igor Verton en Bas Wullfers geven aan dat uiteindelijk ook alle leden het advies moeten lezen en laten bezinken.
- Rene Verkerk vindt het belangrijk dat het bestuur ook werkt aan verbinding.
- Er werd ook gerefereerd aan de wedstrijdcommissie. Robert de Winter: vraagt zich af waarom die er niet is. Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat er veel mensen persoonlijk zijn benaderd (ook per email) maar dat de response nihil is.
- Gabrielle Hoogendoorn: Stelt voor om vast online namen neer te zetten van leden die geïnteresseerd zijn in een bepaalde taak/commissie; dat zorgt vanzelf voor meer aanmeldingen.
- Naar aanleiding van een discussie over donateurs vs leden, geeft Marianne Kraaijeveld aan dat zij graag haar donateurschap om wil zetten in een lidmaatschap.
- Het bestuur: Geeft aan een opzet te maken over de strategie. Als er leden zijn die willen helpen met een of meer van de adviezen, dan is dat meer dan welkom.



7. Voorstel RHIB's:

- N.a.v. de vorige ALV is er een voorstel gemaakt door de commissie 'verenigingsboten'. Merlijn vd Akker sluit zich eventueel aan bij de botencommissie.
- Arno Sap: Vraagt zich af of het in de praktijk mogelijk is om rhib's te lenen van de andere verenigingen indien nodig. Dit werkt erg goed in de praktijk.
- Rene Verkerk: Vindt het logisch om de tweede rhib weg te doen vanwege onderhoudsgevoeligheid.
- Hans Weber: Is het er ook mee eens de rhib is oud en vraagt een hoog onderhoud.
- Robert de Winter: Wil wel graag zien dat er dan meer aandacht en onderhoud is voor de ene rhib die er nog wel is. Het bestuur gaat hier zeker mee aan de slag.
- Floris de Nie: Geeft aan dat het zeker niet de intentie is om volledig te leunen op de Plons rhib of andere verenigingen.
- Diana de Winter: Wil graag weten wat we als vereniging nodig hebben in de toekomst. Misschien moet er een nieuwe rhib komen om deze oude twee te vervangen.
- Voorstel tot verkoop is aangenomen. Tot 1 mei is er de gelegenheid voor leden om ook interesse uit te spreken om een rhib te kopen. Daarna staat het bestuur vrij om de rhib te verkopen. Dat is hoogstwaarschijnlijk aan Tim de Held. Het bestuur belooft een aanvullend plan te maken voor eerstkomende ALV over evt verkoop 2^{de} rhib en koop ter vervanging.

8. Voorstel vlet:

- N.a.v. de vorige ALV is er een voorstel gemaakt over het elektrificeren van de huidige vlet door de commissie verenigingsboten. De Vlet hoor bij de vereniging en een nieuwe elektrische sloep/vlet zal nooit eenzelfde uitstraling hebben. De Vlet wordt met name gebruikt bij Kajuit Eruit en wedstrijden en in de weekenden.
- Peter de Vaal: Geeft aan het geen goed idee te vinden. Zijn suggestie is om de huidige motor eerst beter te reviseren.
- Diana de Winter: Verwoordt dat iedereen is geschrokken van de kosten.
- Hans Weber: Vraagt zich af waarom die vlet bij onze vereniging hoort. Een aluminium sloep met elektromotor is beter toekomst bestendig. John Wolters geeft aan dat kosten tussen 30.000 en 50.000 euro zijn voor zo'n nieuwbouw optie.
- René Verkerk: Ziet liever dat er geld wordt geïnvesteerd in zeil-verenigingsboten dan motor-verenigingsboten.
- Het voorstel is afgewezen (6 voorstemmers). Wel worden kosten op den duur lager (accu's worden goedkoper) en dus wel interessant voor later. Dus over een paar jaar weer in stemming brengen eventueel.
- Er wordt afgesproken om wel onderhoud aan de motor te laten plegen.
- 'Huren'vlet: De Vlet alleen te reserveren voor ervaren vletschippers. Bestuur benaderen indien interesse. Reserveren kan per dagdeel; instructies in detail volgen op de website.

9. Voorstel aanpassing Huishoudelijk Reglement:

Voorstel wordt per item en pagina doorgenomen.

- Pagina 3: Arno Sap: Of het een verschil maakt als donateurs niet op het terrein zouden mogen parkeren? Paul Oonk geeft aan dat dit geen goed idee is voor de cohesie. Diana de Winter voegt toe dat we donateurs welkom willen heten om over te halen om lid te worden.



- René Verkerk: Zou graag in artikel 7 (Ligplaatsen) een nieuw punt toegevoegd willen zien. Het zou fijn zijn als er iets wordt opgenomen in het huishoudelijk reglement over wel of niet accepteren van sloepen/motorboten aangezien dit nu nergens staat opgeschreven. Malou Wagner geeft aan dat dit ook samen hangt met toekomstmissie en strategie en dat hier over zal worden nagedacht.

10. Oproep naar leden inzet:

Een oproep wordt gedaan voor o.a. wedstrijd commissie, bestuur en intake commissie. Ook kan iemand zich aanmelden n.a.v. het LvL commissie adviesrapport als vertrouwenscontactpersoon. Een vertrouwenspersoon is iemand die geen lid is, maar een vertrouwenscontactpersoon is iemand binnen de vereniging. Bij Rotterdam sportsupport is hiervoor een cursus beschikbaar (~4 avonden).

11. Verslag wordt verder gedaan van:

- **Parkeerbeleid WSVR** en Gemeente Rotterdam. Het bestuur zal het stuk van gemeente bekijken en hoe dit verder op te volgen.

- **Maaibeleid 2024:**

De afspraak met de Gemeente Rotterdam/KPO is, dat er reeds in de laatste week van april de Sonar boot wordt ingezet dat is 2 maanden eerder dan voorheen. Waardoor ook indien nodig aanzienlijk eerder zal worden gemaaid. Het bestuur is blij met de goede afspraak. Het is een tweejarige afspraak onder het nieuwe covenant. **Blauwalg in 2023** was beperkt, dit wordt verklaart door gebrek aan fosfaten in de plas waardoor de sporen van blauwalg afsterven door gebrek aan voedsel. Er is een desfosfaterings installatie welke het fosfaat filtert uit het water welke is verplaatst naar achter de nieuwbouw. Plan is om die te verplaatsen naar Woodz grasveld in 2025. **KLACHTEN** m.b.t. bijvoorbeeld zwemmersjeuk moeten gemeld worden op de [site van de gemeente](#), indien wel aanwezig maar geen klachten, dan bestaat het probleem niet voor de gemeente. Zwemmersjeuk wordt veroorzaakt door een parasiet.

- **Huur overeenkomst** met de Gemeente Rotterdam.
De overeenkomst is stilzwijgend verlengd voor 1 jaar, gesprekken volgen in de komende maand.
- **Overige acties uit voorgaande ALV:**
 - i) Ecologie meting Kralingse plas: Niet beschikbaar van afgelopen jaar. Dit jaar zou het gedeeld moeten worden door de Gemeente.
 - ii) Vlaggenmast bordje: Dit wordt geregeld.
 - iii) Bordje van Herma: Wordt ook opgevolgd
 - iv) Rescue training: Wordt ook opgevolgd en opengesteld voor andere geïnteresseerden. Belangrijk vanuit veiligheid bij wedstrijden.

12. Rondvraag



- Arno Sap: Stelt voor om Randmeren van Plons over te nemen of iets te doen met verenigingszeilboten aanschaffen. Bas legt uit wat er is besloten op voorgaande ALV's en dat we dit jaar eerst met de polyvalk van Linda proberen of het een succes wordt.
- Paul Oonk: Vanuit hygiëne oogpunt een verzoek voor wasbakken buiten voor klussen. Bestuur gaat hierover nadenken. Wat betreft de zeilwedstrijden, commentaar bij wedstrijden is misschien een leuk idee voor de Gouwe Ouwe. De Gouwe Ouwe commissie neemt dit mee.
- Merlijn vd Akker: Geeft aan net weer lid te zijn na 2 jaar afwezigheid. Hij wil graag helpen bij eetcafe, maar niet als hoofdkok. Merlijn stelt voor mensen een motorboot te gunnen die al lang lid zijn, we zouden kunnen overwegen een max. percentage aan motorboten/sloepen te accepteren in de haven. Zo kan je een wachtlijst creëren voor motorboten en sloepen. Het bestuur neemt het mee. Kajuit Eruit: Merlijn zou t.z.t. graag meehelpen, maar is nu niet beschikbaar op vrijdag.
- Toni Noorda: Wil graag aandacht voor boten die niet gebruikt worden en slecht onderhouden. Dit is al een punt van aandacht binnen het bestuur en hier gaat beter op gehandhaafd worden. Volgens het HR (art.7) heeft het bestuur het recht om een ligplaats te ontzeggen bij onvoldoende onderhoud of gebruik.
- Marcel Tieleman: Bevestigt dat staat van onderhoud van boten echt slecht is aan de steiger. Als dit beter gehandhaafd wordt en leden actief bezig met je boot, krijg je er vanzelf ook meer actieve leden bij.
- Linda vd Windt: Het is fijn om te mogen betalen ipv te komen voor opruimdagen of commissies. Robert de Winter geeft aan dat reminders werken, net als bij ALV. Het bestuur geeft ook aan het eerst te willen proberen met reminders en later eventueel te overwegen om naar een ander systeem te gaan.

13. Sluiting

Bijlagen/ALV stukken:

2. Notulen ALV oktober 2023
3. Ingekomen stukken
 - Samenvatting brief gemeente Rotterdam
 - Voorzitterschap Arno Sap
5. Financieel verslag 2023
6. Verslag LvL commissie (adviesrapport + presentatie)
7. Voorstel rhibs
8. Voorstel vlet
9. Voorstel aanpassingen HR